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INTERPELACJA

W związku z utrzymanie przez podległe Prezydentowi służby funkcjonowania przystanków
autobusowych zlokalizowanych przy ul. Wrocławskiej przedstawiciele
mieszkańców zwrócili się do mnie z następującymi postulatami.

W trosce o własne bez ieczeństwo i czystość klatki schodowej Wspólnota Mieszkaniowa
przy ul. Wrocławskiej została zmuszona do montażu monitoringu - co wiąże się
z poniesieniem kosztów.

Mieszkańcy zwracają uwagę, że jeszcze jesienią czystość przystanków pozostawiała wiele
do życzenia, a dachy większości autobusów są brudne i wyglądają nieestetycznie.
Znajdująca się na nich klimatyzacja emituje irytujący hałas.

Wraz wystąpieniem opadów śniegu poziom sprzątania przystanków znacznie się pogorszył.
Mieszkańcy zwracają kolejny raz uwagę, że powstanie przystanków odbyło się kosztem
istniejących miejsc do parkowania. Do dzisiaj zlikwidowane miejsca parkingowe nie zostały
odtworzone.

Zostało też postawione pytanie czy sąjeszcze działania które mogą podjąć aby Prezydent
ponownie rozważył zasadność lokalizacji przystanków.

Z poważaniem,

Grzegorz Stawowy




